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Interpelacja

w sprawie udrożnienia drogi dojazdowej do działek budowlanych w
rejonie ul. Jaśkowiaka

Szanowny Panie Prezydencie

Szanowny Panie Prezydencie,w związku z licznymi zapytaniami mieszkańców,
kierowanymi do mnie jako radnego, zwracam się z prośbą o podjęcie działań
mających na celu przyspieszenie realizacji udrożnienia drogi dojazdowej do
działek budowlanych położonych w rejonie ul. Jaśkowiaka, w okolicy działki nr
55/9 (obręb 54, arkusz 03).Z otrzymanych przeze mnie informacji wynika, że do
urzędu wpłynęło już kilka wniosków mieszkańców tego obszaru, a stanowisko
ZDM brzmi:

• droga publiczna oznaczona symbolem 4KD-Z - obręb Morasko (54), ark.
03, dz. 44/6

• planowana droga publiczna oznaczona symbolem 4KD-D - obręb Morasko
(54), ark. 03, dz. 44/7

• planowana droga publiczna oznaczona symbolem 3KD-D - obręb Morasko
(54), ark. 03, dz. 44/8, 50/4, 51/4, 52/8, 53/9, 54/8, 55/8

• planowana droga publiczna oznaczona symbolem 2KD-D - obręb Morasko
(54), ark. 03, dz. 56/23

zostały wpisane na listę dróg koniecznych do udrożnienia. Udrożnienie drogi
może nastąpić po zabezpieczeniu środków finansowych na ten cel. W związku
z powyższym, na ten moment nie jest możliwe określenie przybliżonego
terminu realizacji inwestycji. Osoby z tego rejonu (część z nich już tworzy
stowarzyszenie) rozpoczęły działania zmierzające do uzbrojenia terenu w
wodociąg i sieć energetyczną. Sygnalizują mi również, że część właścicieli
planuje rozpoczęcie budowy domów jeszcze w tym roku, jednak brak
utwardzonego dojazdu uniemożliwia bezpieczne i prawidłowe prowadzenie
prac budowlanych. Dodatkowym problemem jest fakt, iż ulica Jaśkowiaka
na tym odcinku jest zbyt wąska, by zapewnić miejsca do parkowania, a



Radny Miasta Poznania
Marcin Ruta
Klub Radnych Koalicji Obywatelskiej

istniejący prowizoryczny wjazd nie pozwala na dojazd po opadach deszczu
- grozi bowiem ugrzęźnięciem pojazdów.Mając na uwadze realne potrzeby
mieszkańców i ich aktywność, uprzejmie proszę o odpowiedź na pytanie, czy
Miasto Poznań planuje zwiększyć środki budżetowe przeznaczone na realizację
zadań inwestycyjnych w zakresie udrożnień dróg dojazdowych, co pozwoliłoby
ująć przedmiotowe działania jeszcze w 2025 roku? Z poważaniem, Marcin
Ruta, Radny Miasta Poznania, Klub Radnych Koalicji Obywatelskiej.

Z poważaniem

Marcin Ruta
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